

Protokoll møte destinasjonsledelsen 14.11.25
KL. 1100 – 1230, teams
Ekstra møte

Tilstede: Yvonne Wold, Kenneth Enæs Hannsen, Marte Hage, Kristine Rønningen og Anne Cathrine Enstad.

Frafall: Marcus Brevik, Kirsti Welander, Jorid Søvik, Tone Brit Sandsmark, Torunn Dyrkorn, Mette Rye og Heidi Leren

Line Horvli som sekretær for Åndalsnes sentrum var lyttende til møtet, for informasjon til sentrumsgruppen.

Sakliste

Saknr	Tema
14 - 25	Godkjenning av innkalling og sakliste <u>Vedtak:</u> Innkalling og sakliste godkjennes
15 - 25	Godkjenning av protokoll fra forrige møte <u>Vedtak:</u> Protokoll fra møte 1.oktober 2025 godkjennes
11 - 25	Handlingsplan Revidert handlingsplan ble gjennomgått i møtet den 1.oktober. Pga frafall på dette møtet, ble det bestemt å kalle inn til et ekstra kort teamsmøte, kun for å gå gjennom planen, med flere tilstede. Det ble meldt inn små justeringer i møtet den 1.oktober, slik som at det var to tiltak som var likelydende og ble slått sammen til ett, og ellers kommentarer på innhold. Ber om at alle tar en siste runde på tiltakene, og om det er noe som evt må ut av listen eller noe vesentlig som mangler. 11.november har Anne Cathrine, Yvonne og Kirsti hatt en gjennomgang på prosesser og rutiner med dette arbeidet. Dette tar vi en gjennomgang på i opprinnelig møte den 25.november. Vi har utfordringer med valg av våre 10 kanaliserte turer. I strategien har vi definert at vi skal kanalisere til 10 ulike utvalgte turer, og disse gjenspeiles med navn i handlingsplanen. Det er blitt konkret utfordring med Romsdalsstien og Herjevatnet i forhold til tamdyr. Dette må opp til diskusjon i møtet. Jeg mener at det kan vurderes om vi skal velge vekk Romsdalsstien og erstatte den med annen tur. Når det gjelder Herjevatnet mener jeg at den skal stå, da den i all hovedsak brukes av lokalbefolkning, er etablert av lokalbefolkningen i området, og er universelt tilrettelagt, så den passer for alle brukergrupper og er et viktig tilskudd. Vi tar en utvidet diskusjon om dette i møtet. <u>Forslag til vedtak:</u> Ta inn et konkret tiltak som omhandler tog og fokus på bruk av Raumabanen.

Saknr	Tema
	Anbefales at vi inviterer til et utvidet «tog tema møte» med SJ, lokale aktører, Visit Nordvest og andre som vil være naturlig å invitere. Innspill på at det også bør jobbes mer regionalt når det gjelder fly, og utviklingen kanskje spesielt Åre Lufthavn, Molde. Punkt nr. 29 i handlingsplan, må struktureres bedre og konkretiseres bedre skiltbehovet. Vurdere og evt utrede digital turistinformasjon, gjennom app løsning som f.eks brukes i Hemsedal. Beredskapsrådet i kommune, reiselivet tas inn. Yvonne er leder av beredskapsrådet. DL bør mene noe om hvem skal representere reiselivet i beredskapsrådet. Kommer som sak i møtet den 25.november. Koordinerende beredskapsmøter i regi av kommunen har ikke vært gjennomført de siste årene. Kanalisering – det vurderes dithen at Romsdalsstien tas ut som en av 10 turer vi har valgt å kanalisere til. DNT har fortsatt dette som en anbefalt tur. Det velges ikke ut en ny tur i denne omgang. Prosjektleder tar kontakt med Åndalsnes Avis for å informere om dette, samt sender mail til arbeidsgruppen «Sau og geit». Diktarstien tas ikke ut fra de kanaliserte turene. Dette er en av kommunens, om ikke eneste, universelt utformede tur, tilrettelagt og i all hovedsak brukt av lokalbefolkningen. Utfordringen med tamdyr og brukere av fjellet må fortsatt jobbes med, hva gjelder kommunikasjon, informasjon og dialog.